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Van de voorzitter 
 
Bij het schrijven van dit voorwoord hebben we de eerste nachtvorst al weer achter de rug. 
De vaart lag mooi dicht alleen was de voorzitter in geen velden of wegen te bekennen!!  
Het zal toch niet gebeuren dat ik 1 weekend weg ben en er geschaatst kan worden, maar nee net als in 
december 2022 zette het niet door, toen stond ik weliswaar wel op de vaart met de ijsmetingen maar 
groeide het onvoldoende aan om massaal het ijs op te gaan.  
 
In Januari hadden we weer onze ouderwets gezellige jaarvergadering bij Jachthaven de Vlonder en 
vooral het kienen zorgde weer voor het nodige vermaak, zo sponsorde de gewezen voorzitter van onze 
zuster ijsclub spontaan een overnachting in de B&B aan de Veenpolderdijk. 
 
In April is er een delegatie van het bestuur op pad gegaan om een nieuwe koek en sopie te bekijken, we 
waren dermate onder de indruk dat deze ook maar direct is gekocht. De bouw en interieur ploeg is nog 
druk doende om de inrichting te realiseren maar met deze basis kunnen we weer jaren vooruit. 
Op 2 juli hebben we nog een middagje boerengolf georganiseerd bij de fam Ebbelaar, dit was ook weer 
heel gezellig, een groot aantal deelnemers hebben de holes weer gelopen en na afloop was het weer 
heel gezellig met in de schuur een echte mechanische surfplank en een zanger maakte het geheel 
compleet. 
 
De dames van het koek en sopie team hadden deze middag speciaal voor de oudere leden het nodige 
geregeld en deze groep ook persoonlijk benaderd , zo was er een accordeonist aanwezig en werden er 
oude films vertoond en kon er onder het genot van een advocaatje lekker bij gekletst worden.  
Meiden enorme dank hiervoor, iedereen vond het fantastisch!!! 
 
Als laatste is er ook nog een nieuwe geluidsinstallatie aangeschaft en deze is te bewonderen op de 
jaarvergadering  op 13 januari 2024 bij Jachthaven de Vlonder. 
Ik hoop op een strenge winter!! 
 
Rob Vessies. 
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Het woord is aan de Penningmeester 
 

De eerste nachtvorst hebben we achter de rug nu ik dit schrijf ergens begin december. En we 
hebben moeten krabben. Wat een geluk! Alleen we weten vrijwel zeker dat het daarbij blijft. Door 

het effect van El Nino zal de winter nat en warm worden. Net zoals het nu al maanden zo is.  
 

Op het ijs zullen we dus niet staan, maar we hebben wel een prachtig zomerfeest gehouden. 
Goed bezocht en een mooie omzet bereikt. Helaas hebben we er geen stuiver aan over 

gehouden. Erger nog, het heeft de club 300 euro gekost. Nou ja, het heeft een hoop goodwill 
opgeleverd, dat dan weer wel en de volgende dag hoofdpijn. 

 
We hebben wel tegen beter weten in geïnvesteerd in een nieuwe koek en sopie. Die gaan we de 

komende jaren ergens in een loods opslaan naast onze schitterende apres-ski bar. We zijn er 
trots op. En dan ook nog onze mooie veegmachines die we maar weer voor een jaar verzekerd 

hebben. Ja je weet nooit, maar ik geef het op!  
 

Geniet allemaal nog even van onze financiële jaarcijfers, die zien er namelijk nog steeds gezond 
uit. Met een grote kans op waarschijnlijk witte kerstdagen, ja wat er valt zal ook wel eens sneeuw 

kunnen worden, wens ik u een fijne tijd en zie u graag terug op het eerstkomende ijs! 
 

Richard Fleer 
 
  



 
FINANCIEEL OVERZICHT IJSKLUB DAVOS          

            

   2022-2023 2021-2022 2020-2021 2019-2020 
2018-
2019 

            
Saldo in kas per 1 oktober 19.430  20.047  16.561  16.275  16.420 

            
Contributie   2.365  2.393  2.613  1.615  1.550 

Eenmalige exploitatiebijdrage STAB 0  0  0  0  0 

Contributie Top 50  0  0  0  50  1.800 

Koek en Sopie   0  0  6.617  0  0 

Kienen   590  0  0  1.134  905 

Omzet zomeractiviteit  1.736  0  0  0  0 

Rente   5  1  1  1  1 

Totaal inkomsten   4.696  2.394  9.231  2.800  4.256 

            
Af:            
KNSB/Gewest NH/KvK/Distr 
Zaanstreek 312  271  277  318  556 

Huur loods   735  714  714  714  714 

Kosten zomeractiviteit  2.033  0  0  0  0 

Inkopen koek en sopie 0  0  2.169  0  0 

Aanschaf nieuwe koek en sopie 1.650  0  0  0  0 

Terugbetaling certificatenlening 0  0  0  0  115 

Kosten uitje Davos top 50 0  0  0  0  1.255 

Clubkrant   0  0  520  0  0 

Kosten (jaar)vergaderingen 675  271  0  273  248 

Onderhoud machines  0  500  0  0  0 

Representatiekosten  0  0  40  75  0 

Bestuursmutsen   0  0  631  0  0 

Prijzen en traktaties  0  0  0  0  0 

Bankkosten   219  189  187  170  166 

Verzekeringen   1.064  1.027  988  925  885 

Diversen   39  39  219  39  462 

Totaal uitgaven   6.727  3.011  5.745  2.514  4.401 

            

            
Saldo in kas per 30 september 
2023 17.399  19.430  20.047  16.561  16.275 

            

            
kas   423  512  512  453   
bank   17.486  18.918  19.535  16.108   

   17.909  19.430  20.047  16.561   

            
Nog te betalen Huur loods 735         
Nog te ontvangen   225         

            
Beschikbaar per 30 september 2023 17.399         

 
 
 
 

 



 
 

 
 
 
 
Aankondiging jaarvergadering  
13-01-2024 met kien! 

 
 
 
 
 
 
Zaterdag 13 januari 2024, start 20 uur, is er weer een ouderwets gezellige 
jaarvergadering in café de Vlonder op Nauerna! 
Agenda 

- opening en terugblik 
- ingekomen stukken 
- notulen van de laatste ledenvergadering 
- verslag van de penningmeester 
- verslag en benoeming van de kascommissie 
- bestuursverkiezing (aftredende en herkiesbare bestuursleden) 
- bestuursbeleid 
- suggesties voor het komende jaar 
- rondvraag 
- sluiting van de vergadering. 
 

 
 
 
 
 
  



Notulen jaarvergadering IJsclub Davos 7 januari 2023. 
 
Aanwezig namens het bestuur: Rob Vessies (voorzitter), Richard Fleer (penningmeester),  
René Ebbelaar, Wim Ebbelaar, René Kouwenberg, Pieter Dunnebier, Lars Vendrig, Sandy de Lange, 
Ilona Scheffer, Martijn Valstar, Simon Hondius (notulist), Stanley Schoone en Pierre Tambach. 
 
Afwezig met kennisgeving: Julicke Theeboom en Nick Soetekouw. 
 
Vergaderlocatie: Café de Vlonder. 
 
Totale opkomst +/- 62 personen. 
 
Agenda: 
 

1. Opening. 

2. 1 minuut stilte. 

3. Terugblik op de digitale jaarvergadering (tijdens de Corona tijd) en schaatspret van de laatste 

jaren. 

4. Ingekomen stukken. 

5. Verslag van de penningmeester. 

6. Verslag van de kascommissie. 

7. Bestuursverkiezing. 

8. Benoeming vicevoorzitter. 

9. Bestuursbeleid voor de toekomst t.a.v. investeringen. 

10. Zomerevenement 2023. 

11. Rondvraag. 

 
 
1 -  Rond half 9 opent de voorzitter de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
2 -  Als eerste wordt er een minuut stilte gehouden voor alle (oud)leden die ons afgelopen jaar 

ontvallen zijn. 
 
3 -  Na de minuut stilte bekijken we met veel plezier de film over de digitale jaarvergadering, eerder 

gehouden in de Corona periode. Mede hierdoor zijn er geen notulen die voorgelezen hoeven te 
worden. De voorzitter meldt dat onze secretaris er helaas niet bij kan zijn deze avond, voor het 
notuleren is Simon Hondius aangewezen. 
Verder bekijken we nog wat foto’s van recent natuurijs schaatsplezier de afgelopen periode in onze 
mooie schaatsaccommodatie op de Nauernasche vaart. 

 
4 –  Er zijn 2 ingekomen stukken: 

- Er zijn 2 hesjes van het Gilde van Natuurijsmeesters binnengekomen, meer natuurijsmeesters 

binnen de club dan hesjes. Roulatieschema voor de hesjes volgt. 

- Twijfel bij Rik Jansen over de manier van ijsdikte bepalen door onze voorzitter. Om de ijsdikte te 

bepalen boort de voorzitter een gaatje in de ijsvloer met een houtboortje waarbij altijd “zeer mooie 

krullen ontstaan”. Volgens Rik breekt er met deze methode aan de onderkant van de ijsvloer een 

stuk ijs af waardoor de gemeten ijs dikte dunner is dan de werkelijkheid.  

Het gehele bestuur is onder  de indruk van deze theorie en realiseert zich dat er in het verleden 
misschien kansen gemist zijn. De voorzitter gaat navraag doen bij het Gilde van Natuurijsmeesters 
of er een speciale ijsboor ontwikkeld kan worden, voor zover bekend bestaat deze nog niet. Wordt 
vervolgd. 
 

5 –  De penningmeester doet verslag van het afgelopen financiële jaar. Door de zachte winter zijn er 
weinig bewegingen geweest en is er niet zoveel te melden. Grootste uitgavepost is het onderhoud 
van alle machines, deze kunnen er weer tegen aan. 

 
 



6 –  De kascommissie, bestaande uit Guda Koopman en Willem Powerpack,  geeft goedkeuring aan 
het financieel overzicht van het afgelopen jaar. 
Voor het komend jaar verlaat Willem de kascommissie en zal deze bestaan uit Guda Koopman en 
Edwin Hamers. Afra Eyking meldt zich met veel enthousiasme als reserve voor de kascommissie. 
 

7 –  Bestuursverkiezing: periodiek aftredend en herkiesbaar is Julicke Theeboom, Julicke wordt 
herkozen. 
Wim Brinkman en Thom Aafjes hebben aangegeven te willen stoppen met hun bestuursfunctie en 
verlaten hierbij het bestuur. Wim en Thom worden bedankt voor hun inbreng van de afgelopen 
jaren. Nick Soetekouw wordt gekozen tot nieuw aspirant bestuurslid. 
 

8 –  Komend winterseizoen gaat voorzitter Rob, na zichzelf jaren te hebben weggecijferd, genieten van 
een welverdiende wintersport vakantie. 
Hiermee ontstaat echter wel een grote bedreiging, wat nou als? Je zal zien net in die week. 
Voor dit probleem is maar 1 oplossing, unaniem wordt Pieter Dunnebier gekozen als vicevoorzitter 
van IJsclub Davos. 
 

9 –  Het bestuur heeft een duidelijke visie voor de toekomst en wil budget vrijmaken voor een aantal 
investeringen. Wel te weten:  

- Het aanschaffen van een curling set. 

- Het vervangen van de huidige geluidsapparatuur. 

- En het vernieuwen van de Koek en Zopie tent, en dan geheel onderhoudsvrij. 

               E.e.a. zal komende periode in gang worden gezet. 
               Verder is er nog een schenking van IJsvereniging Assendelft, voorzitter Ton Zuidervaart biedt                                                                        
               een prachtige chocomelmaker aan. Dank daarvoor. 
 
10 –  Voor komende zomer staat er weer een zomeractiviteit op de agenda. Op zaterdag  
 24 juni 2023 organiseren wij boerengolf in het weiland van de familie Ebbelaar. 
 
11 –  Rondvraag: voorzitter Rob: het clubkrantje was mager gevuld het afgelopen jaar, de  
 redactie heeft behoefte aan meer input van iedereen. Dus klim massaal in de pen! 
 Verder geen vragen. 
 
 Rond tien over negen sluit de voorzitter de vergadering en dankt alle aanwezigen. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  



 
Aankoop nieuw Koek en Zopie onderkomen. 

 
Op donderdag 20 april kondigde mijn man tijdens het avondeten aan, ik moet zo even weg, ik ga met Rob 
en Lars kijken naar een eventueel "nieuw" koek en zopie hok. 
Het moge duidelijk zijn (zie vorige interviews clubblad 2022) dat de huidige staat van het koek en zopie 
onderkomen wel wat te wensen overlaat. 
 
Maar goed, dit jaar heeft het koekenzopieteam van Davos niet hoeven opdraven want er lag geen ijs.....  
Maar er moest natuurlijk wel wat gebeuren en dus hadden Rob en Lars (bestuur Davos) marktplaats 
uitgeplozen en een interessant aanbod gezien, een mobiel verkooppunt, a la zeecontainer, in zeer goede 
staat, multifunctioneel en direct over te nemen. 
 
De schrijfster van dit stuk had van Sandy de dag daarvoor al vernomen dat het de bedoeling was dat er de 
volgende dag ( donderdagavond 20 april)  gekeken zou gaan worden naar dit nieuwe object, en het zou in 
't Zand zijn, (kop van Noord Holland) had ik zo begrepen. En dus tijdens het avondeten kwam het bericht 
van mijn man : " ik ga zo ff weg, want ik ga met Rob en Lars kijken naar een nieuw hok voor de koek en 
zopie, en ik ben zo terug, want ik moet om 20 uur bij René ( Ebbelaar) zijn. Die melding kwam om 18.30.  
 
Ik dacht nog,  dat wordt door racen. Naar de kop van Noord-Holland, kijken, onderhandelen en dan om 20 
uur weer in Westzaan zijn. Het leek mij een uitdaging, maar ok. 
In zijn oude werkplunje, op een paar afgesleten zwarte Zweedse muilen, haar in de helm, coupe, en 
bouwstof nog in zijn oren,  zei ik nog, moet jij je niet ff omkleden? Maar ik moest niet zo zeuren. Ze gingen 
ff op en neer naar Uitgeest? en hij zou zo weer thuis zijn... 
De auto reed voor, met niet alleen Rob en Lars, maar  ik zag ook  Martijn, Pieter en Sandy.. 
En dat allemaal voor een uurtje... 
Nou, de rest van het verhaal kunt u bijna zelf bedenken. 
 
De bezichtiging bleek niet in Uitgeest, maar in 't Zand. En aldaar werd er natuurlijk uitgebreid gekeken en 
onderhandeld met ene meneer Warmerdam. De koop werd beslecht en natuurlijk daarna beklonken. 
Martijn wist toevallig nog een kroeg in 't Zand. Dus op naar de Jonge Prins. 
 
Uiteraard keek men wel wat bevreemd  op toen dit gezelschap op zomaar een donderdagavond hun kroeg 
binnenkwam, maar al gauw kwamen de verhalen los. Heel bijzonder vond men het dat  je eind  april 
besluit tot de aankoop van een "koek en zopie " -hok. Je zou toch denken dat dat meer een actie is voor 
begin van de winter. En dan ook nog het feit dat ze de koop hebben gedaan bij die Mister 
Warmerdam....niet te vertrouwen was het algemene oordeel. 
 
Het werd een hilarische avond, met de nodige borrels om de aankoop te vieren. 
Want ja, belangrijk, alles moet gevierd worden in het leven. 
Het was 01.30 voordat de auto van Sandy weer voor de deur stond , en mijn man de auto uit rolde op zijn 
Zweedse muilen en luidkeels werd toegezongen vanuit de auto , "en we gaan nog niet naar huis".......... 
 
Samenvatting van mijn man: "Het was 'beregezellig'!!!! 
 
De koek en zopie container gaat nog helemaal aangepast worden door Willem. Als iemand dat kan is hij 
het wel. Mocht er het komende jaar dan toch geschaatst kunnen worden, dan zult u kunnen genieten van 
deze aankoop van ijsclub Davos. 
 
Allemaal hele prettige feestdagen,  
Tot in ieder geval op de jaarvergadering, zaterdag 13 januari maar wie weet wel eerder op het ijs!!! 
 
Simone Ebbelaar  
 
 
 
 
  



   



Zomerfeest voor iedereen 
 

Al langere tijd speelden onze gedachten met het idee om een activiteit te organiseren waarbij ook 
de oudere leden van Davos aan zouden kunnen deelnemen. 

In de praktijk blijkt toch dat de meeste activiteiten druk bezocht worden maar meestal niet door 
die specifieke groep. 

Zij zijn degenen die meestal hun levenlang contributie betalen, maar eigenlijk niet veel op de 
activiteiten aanwezig zijn. 

Dat moest een keer anders, vonden wij. 
Maar ja, wie zijn er oud? Wie voelt zich oud? Wie vindt zich oud? Van wie vinden wij dat ze oud 

zijn? Wie gedraagt zich oud? Toch wel moeilijk om daar een onderscheid in te maken. 
Want val je onder de oudjes als je 70 bent?, of begint dat bij 80?, of wellicht komt toch eerst 85 in 

aanmerking, of ben je als je 90 bent dan toch echt wel oud-plus? 
 

We hebben erover nagedacht en toestemming gevraagd aan het Davos-bestuur om hier mee aan 
de slag te gaan. 

Uiteindelijk is besloten om tijdens het zomerfeest, de boerengolf op de boerderij bij René 
Ebbelaar  extra aandacht te schenken aan die specifieke groep.  

Ook besloten om deze leden persoonlijk te benaderen en dat is zo veel mogelijk geprobeerd. 
Uiteindelijk waren er ongeveer 15 "ouderen" aanwezig, en ik denk dat iedereen het enorm naar 

zijn zin heeft gehad. 
Zaterdagochtend de inkoop gedaan, Petra en Simone via de Wala , K 'ook  naar de Appie. ( 

helaas de bonnen voor de wala mochten we niet declareren)  
In de veldschuur bij Rene en Semira was de boel op en top versierd, stonden de tafels en stoelen 
klaar. Er werd gezorgd voor een hapje en een drankje waarbij de advocaat met slagroom gretig 
aftrek vond. Daarnaast had Martijn gezorgd voor een televisiescherm waarop oude filmpjes van 

alle Davos- activiteiten uit het verleden te zien waren. 
Dit was voor iedereen ,dus jong en oud,  leuk om te zien! 

Voor de muzikale omlijsting werd er een accordeonist ingevlogen ( hij kwam weliswaar op de 
motor over het erf aangescheurd met zijn accordeon op zijn rug gebonden) maar 

hij speelde een vrolijk moppie muziek wat de sfeer zeker ten goede kwam. Vooral mevrouw 
Buma en mevrouw Gre Jongewaard genoten hier van. 

Speciaal voor Gre speelde hij "kleine Greetje uit de polder". Nu bij het schrijven van dit stuk is 
Gre er niet meer. Het kan soms zomaar veranderen... 

 
Wij van het ouderenteam hebben genoten van ieders aanwezigheid , en vooral van alle  positieve 

reacties die we naderhand hebben mogen ontvangen. 
of zoals Hennie Buma  ( dochter van mvr Buma)  ons later appte: Hartelijk bedankt voor de 

gezellige middag en voor de geweldige aandacht en service!  
 

Iedereen die mee heeft geholpen om dit te laten slagen, bedankt!!! 
 

Petra, Semira, Willemijn en Simone  
  



  



 
Het is nog maar December, boer Ebbelaar kondigt de kou al aan,  

de temperaturen zakken, zal het toch echt al vriezen gaan? 
 

Ja hoor de vrieskou zet stevig door, 
nacht na nacht, het kraakte dat het vroor... 

 
De bestuursleden worden onrustig, de app-groep gaat te keer, 

Rob zoekt zijn boor al op, loopt onrustig heen en weer. 
Hoeveel centimeter zal het zijn, we willen het weten, 

eindelijk het app-je: vanavond gaan we meten! 
De bestuursleden komen avond na avond bij de vaart bij-een, 

de glaasjes Jägermeister vliegen er doorheen. 
Wat doen we... we willen de ijsbaan open, 

we blijven meten, we blijven hopen... 
 

Het ijs blijft te dun voor de grote opkomsten bij ijsbaan Davos, 
er zijn wat dappere schaatsers, het is heel close. 

Dikke tranen, helaas zet de dooi weer in, 
wat een ramp, we hebben zo’n zin! 

Hoewel menige toch van het ijs geniet, 
was het voor ons.... AAAAHH, NET NIET... 

Lieve groetjes van Ilona Scheffer 
 

AAAHH, net niet… 

  



 

Zomerse boerengolf in Nauerna 
 

Op zondag 2 juli was het mooi weer om in het weiland van de Corneliahoeve een potje 
Boerengolf te spelen met de Davos leden. Van jong tot oud verzamelde zich in en rondom de 

stallen van de boerderij. Voor de oudere leden was er een gezellig zitje gemaakt in de stal waar 
een film vertoond werd. Met een hapje en een drankje werden deze leden heerlijk verwend. 

 
De rest van de leden werden in groepjes verdeeld en gingen allemaal bij een eigen hole van 

start. Het was de bedoeling om met zo min mogelijk slagen de hole te bereiken. Dat lukte niet 
helemaal want de stevige wind waaide de bal zomaar een andere kant op of waaide de greppel 

of sloot in. Gelukkig had iedereen last van deze handicap. Er waren stuntpiloten die zelf de 
greppel of sloot wisten te bereiken met hun voeten, dus dat werd zwaar lopen de rest van het 

parcours. 
 

Tijdens de route werd er af en toe een stop ingelast door enkele fanatieke F1 supporters. Via de 
telefoon kon er even naar de start van de race gekeken worden. Gelukkig was er goed bereik in 

het land en kon er nog wat meer van de race gezien worden. 
 

Na een route van 1,5 uur lopen door het land was iedereen weer terug bij de stallen. Daar kon 
iedereen genieten van een heerlijk drankje en hapje. 

 
De winnaar van de boerengolf was de groep van Abina zij hadden het minste last gehad van de 

wind blijkbaar. Of hadden ze eerder de week stiekem geoefend op hun slagen?? 
Het was nog lang druk en onrustig op het erf van de Corneliahoeve. De zanger deed zijn best en 
de wilde stier binnen had het druk met de waaghalzen er zo snel mogelijk af te gooien. Het was 

weer hilarisch om te zien. 
 

Bedankt voor de gastvrijheid familie Ebbelaar we hebben weer genoten! 
René en Agnieta 

 
   
 



 

 
 

 

Wil je op de hoogte worden gehouden per email, laat het ons weten!

Is je email-adres gewijzigd; stuur ons dan een bericht naar ijsclubdavos@gmail.com. 

Wordt ook lid van onze facebook pagina; 

ijsclub davos nauerna om op de hoogte te blijven van de laatste nieuwtjes. 



 
 

  

 

 

Onze sponsors: 



 
 
 
 
 

 

DOORLOPENDE MACHTIGING 
Tot wederopzegging 

 
Hierbij machtig ik IJSCLUB 
DAVOS om jaarlijks het 
contributiebedrag te incasseren 
van mijn 
bankrekening:_______________________________ 

 

Dit bedrag is momenteel 7,50 euro per jaar 

 
Naam:                                                                       Voorletters:   

Geboortedatum: ___________________________________________________________ 
 
 

Adres: ___________________________________________________________________ 
 
 

Woonplaats: ______________________________________________________________ 
 
 

Email: ___________________________________________________________________ 

 

Handtekening;_____________________________ 

 
 
 

Het jaarlijkse contributiebedrag zal, tot wederopzegging, medio november 
van uw rekening worden afgeschreven. Dit bedrag kan in de 
ledenvergadering herzien worden. 
 
Versturen naar: 
 

Per post: IJsclub Davos, Nauerna 49 1566 PD Assendelft 
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Een geluksmoment op de Corneliahoeve, 
 

Op de valreep, zo vlak voor het nieuwe jaar, is de waardebon, goed voor “een 
ochtend koe-knuffelen” ingewilligd. 
 
Justa won de prijs en heeft Simone als introducé meegenomen. 
Eerst werden de dames in de overalls gehesen en kregen ze laarzen aan. 
Het haar zat netjes in de krul, dus ik beloofde alvast dat na deze knuffelsessie de 
haren weer gewassen moeten worden. 
 
Eerst was Fien aan de beurt, een mooie makke roodbonte dame, die afgelopen week 
haar vijfde kalf op de wereld heeft gezet. Fien genoot van de kriebelende en aaiende 
dames. En dat was vice versa. 
Na heerlijk knuffelen, kriebelen, kroelen, werd het tijd om Fien terug naar haar 
vriendinnen in de loopstal te brengen. 
 
Justa mans voorop, Simone als de drijvende kracht erachter…… 
Maar Fien dacht er anders over. Die wilde nog wel even doorgaan met haar quality 
time met de meiden. Dus Fien ging in de ankers. 
Justa zat klem tussen Fien en de kruiwagen met mest. 
Simone nam haar taak redelijk serieus en joeg Fien op… 
“kom op Fien, hup hup! Uhhhh Justa, wat doe jij nou?!” 
Hilariteit alom. Justa haar neusafdruk stond nog net niet in de koeienvlaai en haar 
been zat er gelukkig nog aan. Veilig en wel stond Fien weer tussen de andere 
dames. 
 
Het was baby tijd. 
Justa en Simone mochten de kalfjes een fles melk geven. Nou, dat vonden de kalfjes 
wel wat ! Een klein brutaal stiertje werd wat opdringerig en probeerde wat voeding bij 
de dames los te krijgen, Hilariteit, want ja, die beesten kennen geen gene…. Overal 
waar ze maar bij konden werd gezogen en gelikt. Je snapt al, dat was lachen, gieren, 
brullen. 
 
Onderwijl werd het hele tafereel aandachtig bekeken door de paarden, katten en jaja, 
zelfs de kip kwam er nog even bij kijken. 
Erg gezellig en een hoog knuffelgehalte. 
Daarna was het tijd om na te praten, onder genot van koffie, thee en heerlijke 
zelfgebakken appeltaart. Een geluksmoment op de zondagmorgen….. 
 
Semira 

 



  



 
 

 
 

Namens de redactie willen wij iedereen bedanken voor het aanleveren van de leuke stukjes van 
alle activiteiten van het afgelopen jaar. 
Blijf dit vooral doen, wij zijn er blij mee! 

 
Als laatste heeft u zich natuurlijk afgevraagd waarom er overal het getal 95 terugkomt. Bij deze 

feliciteert de redactie het bestuur en alle leden van Davos met het aankomende 95 jarige bestaan 
van deze sprankelende ijsclubvereniging. 

17 februari is het een feit, 95 jaar oud en we willen deze club niet kwijt. 
Op naar de 100, nog 5 jaar te gaan! 

 
Voor iedereen een heel gezellig en gezond 2024, en tot 13 januari in de Vlonder! 

 
Petra, Willemijn en Simone 

redactie ijsclub Davos 
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